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ZAPISNIK O RADU 41. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 19.06.2024. GODINE 

 

Broj: 01-GV-02-830/24 

Datum: 19.06.2024. godine 
 

Sjednica je počela sa radom u 10.00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1.   Alem Logo 

2.   Biljana Lazarević 

3.   Danijela Šahat 

4.   Jasmin Ademović 

5.   Toni Vukadin 

6.   Adi Škaljić 

7.   Amra Zulfikarpašić 

8.   Alen Girt 

9.   Ratko Orozović 

10.  Hazim Bahtanović 

11.  Lajla Ćosović 

12.  Srđan Simonović 

13.  Vedad Deljković 

14.  Elvedin Korora 

15.  Muamer Mekić 

16.  Bajro Biber 

17.  Robert Pleše 

18.  Seid Škaljić 

19.  Željko Majstorović 

20.  Vedran Dodik 

21.  Drago Jurić 

22.  Enisa Spahić 

23.  Jasmin Skorupan 
 

Odsutni: Almedin Miladin, Samir Bejić (najavljen izostanak), Mirela Džehverović (najavljen 

izostanak), Dragan Stevanović i Srđan Srdić 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Samir Avdić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva 

2. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

3. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

4. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

5. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnice za lokalno poslovanje  

6. Zinaida Čengić, rukovodilac Stručne službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i 

međunarodnu saradnju 

7. Sabina Hadžiahmetović, šef Odjeljenja za kabinetske poslove u Stručnoj službi za poslove 

kabineta i poslove Gradske uprave 

8. Tarik Zečić, stručni savjetnik za normativne poslove u oblasti komunalnih poslova u 

Gradskoj službi za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne poslove 

9. Dino Husejnović, Naša stranka, Novi Grad Sarajevo, 

10. Jasmina Ibrahimpašić, Naša stranka, Novi Grad Sarajevo 
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Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 
 

***** 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

19 gradskih vijećnika, da su izostanak, blagovremeno, najavili zamjenica predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Mirela Džehverović i gradski vijećnik Samir Bejić, a kašnjenje gradski 

vijećnik Alem Logo i gradski vijećnik Toni Vukadin, te da Gradsko vijeće ima kvorum za 

punovažan rad i odlučivanje. 

Zatim je otvorio 41. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 40. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 29.05.2024. godine. 
 

Obzirom da nije bilo prijavljenih za raspravu, pozvao je gradske vijećnike da se izjasne o 

Zapisniku o radu sa 40. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 29.05.2024. 

godine. 

Nakon glasanja, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su 

se prilikom glasanja javili određeni tehnički problemi  te da dosta gradskih vijećnika nije moglo 

glasati. 

Pozvao je gradske vijećnike da se, ponovo, izjasne o Zapisniku o radu 40. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva održane dana 29.05.2024. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zapisnik o radu 40. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 29.05.2024. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 41. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnost zamjenika 

gradonačelnice. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji su 

dostavljeni na razmatranje od strane Gradonačelnice kao ovlaštenog predlagača, po hitnom 

postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o prijateljstvu između Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Opština 

Kotor, Crna Gora  
2. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za pristupanje 

postupku kupovine (otkupa) lokomotive za potrebe dodatnog uređenja Bistričke stanice  
3. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za rekonstrukciju ograde vrtića „Mašnica“ 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o proceduralnom 

prijedlogu da se o aktima koji su predloženi za razmatranje po hitnom postupku vodi 

jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Zatim je dao riječ pravobraniocu Grada Sarajevo Admiru Jusufbegoviću koji je obavijestio 

Gradsko vijeće da, kao ovlašteni predlagač, povlači Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o 

osnivanju Pravobranilaštva Grada Sarajevo koji je uvršten u prijedlog dnevnog reda 41. 

sjednice Gradskog vijeća. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se o 

proceduralnim prijedlozima za razmatranje svih akata koji su predloženi za razmatranje po 

hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za potpisivanje Memoranduma o prijateljstvu između Grada Sarajeva, Bosna i 

Hercegovina i Opština Kotor, Crna Gora razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se  Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za pristupanje postupku kupovine (otkupa) lokomotive za potrebe dodatnog uređenja 

Bistričke stanice razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio) usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti za rekonstrukciju 

ograde vrtića „Mašnica“ razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o izboru članova Komisije, predstavnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, 

za razmatranje, obradu i analizu pristiglih prijava na Javni poziv za nagrađivanje učenika 

srednjih škola koji su postigli zapažene rezultate na zvaničnim takmičenjima iz određenih 

nastavnih predmeta u prethodnoj 2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 

2024. godinu  

2. Prijedlog Odluke o prihvatanju Pokroviteljstva 2. Festival svjetla Sarajevo  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o proceduralnim prijedlozima za razmatranje svih 

akata koji su predloženi za razmatranje po skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a 

odlučuje odvojeno. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru članova Komisije, predstavnika 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, za razmatranje, obradu i analizu pristiglih prijava na Javni 

poziv za nagrađivanje učenika srednjih škola koji su postigli zapažene rezultate na zvaničnim 

takmičenjima iz određenih nastavnih predmeta u prethodnoj 2023./2024. školskoj godini iz 

Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se  Odluka o prihvatanju Pokroviteljstva 2. Festival svjetla 

Sarajevo razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Vedran Dodik, te da sjednici prisustvuje 20 gradskih vijećnika. 

*****  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je dnevni red 41. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o izboru članova Komisije, predstavnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, 

za razmatranje, obradu i analizu pristiglih prijava na Javni poziv za nagrađivanje učenika 

srednjih škola koji su postigli zapažene rezultate na zvaničnim takmičenjima iz određenih 

nastavnih predmeta u prethodnoj 2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva 

za 2024. godinu  

2. Prijedlog Odluke o prihvatanju Pokroviteljstva 2. Festival svjetla Sarajevo  

3. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o prijateljstvu između Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Opština 

Kotor, Crna Gora  
4. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za pristupanje 

postupku kupovine (otkupa) lokomotive za potrebe dodatnog uređenja Bistričke stanice  

5. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za rekonstrukciju ograde vrtića „Mašnica“  

6. Izvještaj o provođenju Odluke o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada 

Sarajeva, po Konkursu za stipendiranje učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva 

za školsku 2023./2024 godinu  

7. Izvještaj o realizaciji Programa manifestacije obilježavanja 6. aprila - Dana grada Sarajeva 

u 2024. godini  

8. Informacija o realizaciji projekta izgradnje objekta Vidikovac na Trebeviću  

9. Vijećnička pitanja i inicijative 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Toni Vukadin, te da sjednici prisustvuje 21 gradski vijećnik. 

*****  
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Ad 1) 

Prijedlog Odluke o izboru članova Komisije, predstavnika Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva, za razmatranje, obradu i analizu pristiglih prijava na Javni poziv za 

nagrađivanje učenika srednjih škola koji su postigli zapažene rezultate na zvaničnim 

takmičenjima iz određenih nastavnih predmeta u prethodnoj 2023./2024. školskoj godini 

iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja.  

Prijedlog Odluke  je razmatrala Komisija za Statut i akte.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o izboru članova 

Komisije, predstavnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, za razmatranje, obradu i 

analizu pristiglih prijava na Javni poziv za nagrađivanje učenika srednjih škola koji su 

postigli zapažene rezultate na zvaničnim takmičenjima iz određenih nastavnih predmeta 

u prethodnoj 2023./2024. školskoj godini iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu,  

kako je predložena. 
 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o prihvatanju Pokroviteljstva 2. Festival svjetla Sarajevo  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 
 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović i gradski vijećnik Adi Škaljić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o prihvatanju 

Pokroviteljstva 2. Festival svjetla Sarajevo, kako je predložena. 
 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o prijateljstvu između Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Opština 

Kotor, Crna Gora  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o davanju 

saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje Memoranduma o prijateljstvu 

između Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Opština Kotor, Crna Gora, kako je 

predložena. 
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Ad 4) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za pristupanje 

postupku kupovine (otkupa) lokomotive za potrebe dodatnog uređenja Bistričke stanice  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 
 

Uvodno izlaganje podnio je zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva Samir Avdić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Seid Škaljić i gradski vijećnik 

Ratko Orozović, a odgovore na postavljena pitanja dao je  zamjenik gradonačelnice Grada 

Sarajeva Samir Avdić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za pristupanje 

postupku kupovine (otkupa) lokomotive za potrebe dodatnog uređenja Bistričke stanice, 

kako je predložena. 
 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za rekonstrukciju ograde vrtića „Mašnica“  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti za rekonstrukciju ograde vrtića „Mašnica“, 

kako je predložena. 

 

Ad 6) 

Izvještaj o provođenju Odluke o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada 

Sarajeva, po Konkursu za stipendiranje učenika srednjih škola iz Budžeta Grada 

Sarajeva za školsku 2023./2024 godinu  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Izvještaj o provođenju Odluke o stipendiranju učenika srednjih škola iz 

Budžeta Grada Sarajeva, po Konkursu za stipendiranje učenika srednjih škola iz 

Budžeta Grada Sarajeva za školsku 2023./2024 godinu, kako je podnesen. 
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Ad 7) 

Izvještaj o realizaciji Programa manifestacije obilježavanja 6. aprila - Dana grada 

Sarajeva u 2024. godini 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Izvještaj o realizaciji Programa manifestacije obilježavanja 6. aprila 

- Dana grada Sarajeva u 2024. godini, kako je podnesen. 
 

Ad 8) 

Informacija o realizaciji projekta izgradnje objekta Vidikovac na Trebeviću  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Informacije je Pravobranilaštvo Grada Sarajevo.  

Informaciju su razmatrali Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. Kao dopuna Informaciji, dostupan je 

i akt direktora JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo. 
 

Uvodno izlaganje podnio je pravobranilac Grada Sarajevo Admir Jusufbegović. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o realizaciji projekta izgradnje objekta 

Vidikovac na Trebeviću dopunjenu aktom direktora JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo. 
 

Ad 9) 

Vijećnička pitanja i inicijative  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 
 

Uz poziv za 41. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja i inicijative, kao vijećnička pitanja i inicijative gradskih vijećnika, 

koje su zaprimljene do održavanja sjednice i to jedna inicijativa Komisije za drugostepeno 

upravno rješavanje i dvije inicijative predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina 

Ademovića, u funkciji gradskog vijećnika. 
 

Podsjetio je gradske vijećnike da će inicijative za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog vijeća 

kao i vijećnička pitanja biti proslijeđene na dalje nadležno postupanje. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio izjašnjenje o inicijativama za 

koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 
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1. Gradski vijećnik Željko Majstorović uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Prošle su tri godine od inicijative moje i kolege Orozovića o osnivanju komisije za 

Održivi razvoj i Ekologiju. Dajem inicijativu da se postupak osnivanja komisije ubrza 

i da se bar omogući vijećnicima Gradskog vijeća u narednom mandatu da se bolje 

postave prema ovom važnom problemu“.  
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Ratko Orozović i gradski 

vijećnik Željko Majstorović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisi izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Alem Logo, te da sjednici prisustvuju 22 gradska vijećnika. 

*****  

2. Gradski vijećnik Željko Majstorović uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Dajem inicijativu da se što hitnije stupi u kontakt sa Gradom Istočno Sarajevo u cilju 

postizanja Sporazuma o zaštiti Trebevića kao ekološke cjeline“. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao  je gradski vijećnik Željko Majstorović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i dva 

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nisi izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

3. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika 

uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja.   

“Upućuje se inicijativa da Grad Sarajevo bude partner u projektu Kantona Sarajevo 

„Studentska kartica“ tako da omogući studentima vožnju Trebevićkom žičarom i 

posjete postavkama JU „Muzeja Sarajevo“ uz popust od 50% te studentima 

registrovanim takmičarima u plivačkim sportovima, korištenje Olimpijskog bazena 

Otoka uz odgovarajući popust“.   
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 

1. Zamjenik predsjedavajući Gradskog vijeća Srđan Simonović, u funkciji gradskog 

vijećnika uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je postaviti odgovarajuća vrata na ulazu u Dječji vrtić „Pčelica“ na Vratniku.  

Trenutno se na ulazu u vrtić nalazi klizna kapija koja je veoma teška i dodatno otežava 

roditeljima ulazak i izlazak iz vrtića pri dovođenja i odvođenja djece. Potrebno je na toj 

kliznoj kapiji napraviti vrata koja će olakšati ulazak i izlazak iz vrtića.  
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2.  Gradski vijećnik  Vedran Dodik uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Građani, neposredne komšije polazne stanice „Trebevićke žičare“, ukazali su na to da 

je, pri izvođenja radova na izgradnji polazne stanice, došlo do određenih nepravilnosti 

u građevinskom smislu, pa oborinske vode ugrožavaju kuće koje su tu egzistirale i prije 

nego li   je žičara bila izgrađena i mole da se ova  nepravilnost ispravi.  Potrebno je da 

JP Sarajevo, d.o.o  na kritičnim  mjestima postaviti odgovarajuće kanalice koje bi ovu 

oborinsku vodu skupljale i odvodile tako da ne ugrožava posjede koji graniče sa 

polaznom stanicom žičare.   

Gradski vijećnik Vedran Dodik je  pri podnošenju inicijative,  istakao da će pismeno dostaviti 

činjenice potrebne da bi se ova greška ispravila. 
 

3.  Gradski vijećnik  Adi Škaljić uputio  je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

1. Potrebno je da Grad Sarajevo sufinansira projekt obnove botaničke bašte 

Zemaljskog muzeja u Sarajevu.   

2. Potrebno je da Grad Sarajevo djelomično sufinansira projekt restauracije 18 

vanjskih eksponata koji je pokrenuo Historijski muzej (u lošijem je stanju od 

Zemaljskog muzeja), u saradnji s Akademijom likovnih umjetnosti. Ukupna 

vrijednost projekta je 77 000,00 KM.   
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da je, u 

okviru obilježavanja dana dobrovoljnih davalaca krvi, na inicijativu gradskog vijećnika Adija 

Škaljića upućenu na 40. sjednici Gradskog vijeća, a kao i 2023. godine, organizovano 

dobrovoljno davanje krvi u Vijećnici, danas, u 14.00 sati te je pozvao gradske vijećnike koji su 

to u mogućnosti da daju krv. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 41. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 11.04 sati.  

 

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.   

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 

Mila Eminović 

 PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  

Jasmin Ademović, s.r. 


